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我我我我国国国国职业篮职业篮职业篮职业篮球球球球俱俱俱俱乐乐乐乐部后部后部后部后备队备队备队备队伍伍伍伍现现现现状状状状调调调调查查查查研研研研究究究究    
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  11长安大学 体育部 ,西安 710064 ;21陕西师范大学 体育学院 ,西安 710061  

摘摘摘摘        要：要：要：要：通过对我国职业篮球俱乐部后备队伍现状的调查与分析 ,表明职业篮球俱乐部在培养后备人才的条件上 , 相对于传统的培养渠道而言占有优

势 ,这将成为我国职业篮球运动后备人才培养和输送的主要途径;其后备队伍在为培养和输送优秀篮球运动员上已获成效;存在的不足是俱乐部对运动员的

文化学习不够重视 ,教练员的科学化训练能力有待提高。 

关键词关键词关键词关键词：：：：职业篮球俱乐部;后备队伍;现状;调查 

Investigation on the Present Situation of Reserves Team Cultivation for Professional Clubs of the CBAInvestigation on the Present Situation of Reserves Team Cultivation for Professional Clubs of the CBAInvestigation on the Present Situation of Reserves Team Cultivation for Professional Clubs of the CBAInvestigation on the Present Situation of Reserves Team Cultivation for Professional Clubs of the CBA    
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AbsrtactAbsrtactAbsrtactAbsrtact：：：：The Authors Investigated And Analyzed Present Situation Of Reserves Ladderlike Of Professional Clubs Of The China. The 

Result Shows That It Will Become Main Ways To Cultivation Reserve Ladderlike Of Professional Club In China Because It Is Better Than 

Traditional Training Of Sports System On Quali Fication Of Y Oung Player. And It Has Succeeded To Train The Basketball Y Oung Players 

Being Excellent Players. But There Are S Ome Shortage That The Club Manager Can’ T Attach Importance To Learn The Culture For Y Oung 

Players And Coach Need Improve Abilities Of Scienti Fic Training. 
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